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Odqvists Släktförening  

 

Protokoll fört vid styrelsemöte 2024-03-14  

 

Styrelseledamöter närvarande via Teams:  

 

Katja Odqvist Möller, Helene Skoglund, Per Skoglund, Eva 

Andersson samt Ingegärd Williamsson. 

 

 

 

 

 

1. Mötet öppnades av ordföranden Katja Odqvist Möller som hälsade alla välkomna. 

 

2. Till protokolljusterare valdes Per Skoglund. 

 

3. Protokollet från föregående styrelsemöte 2024-01-18 gicks igenom och lades till 

handlingarna.  

Ingegärd har kollat med Herrljunga kyrkogårdsförvaltning angående tvätt av 322 

Caspers gravsten i Hudene, och de menar att de är ansvariga för gravstenen. De har 

stenen på sin åtgärdslista men kunde inte svara på när den blir tvättad. På grund av detta 

avvaktar vi med bulletinen om Casper. Avtalet med Svensk Värdeförvaring är på gång.  

 

4. Hemsidan - Släktklenoder  

Katja har foton på personer som burit släktkronan och ska skicka dessa samt lite text om 

kronan till Claes för placering på hemsidan.  

 

5. Bulletin, Facebook, mailutskick 

Förslag på nästa bulletin, att vi i stugan filmar korten på tidigare släktmöten. Från 1:a 

mötet och sedan kanske vart 5:e år. Då Claes inte deltog undrar vi om vi ska skriva ut 

dom och montera på papper och sedan filma eller om Claes kan lägga in dom direkt i 

bulletinen. Vi behöver i alla fall skriva ut årtal och helst deltagare per foto. Vi tror det 

blir fler som blir intresserade via en bulletin än som kollar i databasen. Helene kan sedan 

lägga in fotona på Facebook. 

 

6. Utskick påminnelse om medlemsavgiften 

Vi har idag 140 medlemmar. Katja skriver en påskhälsning och lägger till en påminnelse 

om att betala medlemsavgiften samt en fråga om intresse finns att köpa alla fyra trycken, 

då i mindre format på cirka A4 vardera, eller för endast ett av dem. 

 

7. Stugan, träden  

Arboristen Arvid Marinder är bokad den 20 maj för att kolla om träden är friska. Om det 

inte blir mer snö kommer Per att sätta tillbaka grinden efter påsk. 
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8. Pärmarna med släktgrenarna och tidigare styrelseordföranden 

Arbetet med detta fortgår. 

 

9. Litografi av Dan Elfvings målningar – fortsatt diskussion 

Vi behöver inte stressa fram detta utan kolla mera vilket intresse som finns. Ska vi 

trycka bilderna i mindre format till exempel A4 och sälja dem i grupp eller trycka bara 

en av målningarna till exempel ”vårbilden”, då i större format? 

 

10. Övriga frågor 

Styrelsen ska börja planera för Öppna Huset som i år kommer att ske den 8 september. 

Till nästa möte ska vi fundera på lämplig aktivitet – kanske en tipspromenad?  

Vi funderar också på ett eventuellt mellanårsmöte under tidig höst, förslagsvis i 

Göteborg. 

 

11. Nästa styrelsemöte planeras till söndagen den 5 maj i släktstugan. Tid meddelas senare. 

 

 

Vid protokollet Justeras 
 

 

 

Ingegärd Williamsson Per Skoglund 

 

 


